
          
Protokół Nr XXXIII /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 28 kwietnia  2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności, 
sołtysi wg załączonej listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali brak radnych: Wojciecha Cichosza, Teodora Ko łodziejczyka, Czesława Polita . 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 
 
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad XXXIII sesji proponowany przez przewodniczącego RM: 
1. Otwarcie obrad XXXIII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 31 marca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     i  zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011;  
b)  zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów długoterminowych ; 
c)  szczegółowych zasad umarzania wierzytelności   Gminy Stryków oraz jednostek  
     organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności pieniężnych , do których nie  
     stosuje się przepisów ustawy-Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacie   
     tych  należności , a także wskazania organów do tego uprawnionych ; 
d)   w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bez  
      przetargowej  samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy ; 

 



 2

e) współdziałania z Gminą Miasta Głowno w realizacji zadania w zakresie wychowania  
     przedszkolnego ; 
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za rok  
      2008 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków : 

a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków sprawozdania z  
    wykonania budżetu za rok 2008 ; 
b) zapoznanie radnych z opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
dotyczącą  
    sprawozdania z wykonania budżetu ; 
c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  w sprawie wykonania  
    budżetu M-G Stryków za rok 2008 oraz przedstawienie wniosku Komisji o  
    udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 
d) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 
wniosku  
    Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia  
    absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 
e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków ; 
f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
   M- G Stryków za rok 2008 i udzielenia absolutorium; 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi i propozycje do przedstawionego porządku obrad 
XXXIII sesji . 
 Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków zgłosiła wniosek  o zdjęcie z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie    w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na 
rzecz najemców w drodze bez przetargowej  samodzielnych lokali mieszkalnych 
stanowiących własność gminy  w pkt 8 d  ze względu   na to , że są uwagi do wyceny tego 
lokalu , a w to miejsce wprowadzić trzy projekty uchwał t.j. : 
1) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków ; 
2) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/52/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 stycznia 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” ; 
3)uchwałę  zmieniającą Uchwałę Nr XVII/125/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 
stycznia 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie Stryków , we wsi Wola 
Błędowa ; 
Przewodniczący  wniosek zastępcy burmistrza poddał głosowaniu : 
Głosowanie wniosku  : 10 głosów za  
       1 głos przeciwny  
       1 głos wstrzymujący się  
Porządek obrad XXXIII sesji po zmianach: 
 
1. Otwarcie obrad XXXIII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 31 marca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     i  zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011;  
b)  zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów długoterminowych ; 
c)  szczegółowych zasad umarzania wierzytelności   Gminy Stryków oraz jednostek  
     organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności pieniężnych , do których nie  
     stosuje się przepisów ustawy-Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacie   
     tych  należności , a także wskazania organów do tego uprawnionych ; 
d)    współdziałania z Gminą Miasta Głowno w realizacji zadania w zakresie  
     wychowania  przedszkolnego ; 
e)  przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
     odprowadzanie ścieków ; 
f)  zmiany uchwały Nr VII/52/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 stycznia w  
     sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i  
     kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” ; 
g) uchwała  zmieniająca Uchwałę Nr XVII/125/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia  
    29 stycznia 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
    zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie Stryków , we wsi  
    Wola  Błędowa ; 
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za rok  
      2008 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków : 

a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków sprawozdania z  
    wykonania budżetu za rok 2008 ; 
b) zapoznanie radnych z opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
dotyczącą  
    sprawozdania z wykonania budżetu ; 
c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  w sprawie wykonania  
    budżetu M-G Stryków za rok 2008 oraz przedstawienie wniosku Komisji o  
    udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 
d) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 
wniosku  
    Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia  
    absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 
e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków ; 
f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
   M- G Stryków za rok 2008 i udzielenia absolutorium; 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
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 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXXII sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Andrzej Pożarlik – wyraził zgodę  
Radny Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę 
Radny Józef Migdałek  – wyraził zgodę 
 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              0 głosów  wstrzymujących się  
 
 

 Ad. 5.  Zatwierdzenie protokółu z XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 31 marca  2009 r.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokółu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad  
XXXIII  nie wniesiono. 

 
głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      12  głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
Protokół z XXXII sesji został zatwierdzony przez Radę Miejską w Strykowie. 
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
 
 Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 
uczestniczył w posiedzeniach merytorycznych komisji Rady oraz bieżących pracach Rady 
Miejskiej w Strykowie mi. in. przygotowanie sesji. Wraz z grupą radnych w dniu 25 kwietnia 
b.r. przewodniczący brał udział w konferencji w Poznaniu dotyczącej odnawialnych źródeł 
energii . 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja w miesiącu kwietniu odbyła jedno 
posiedzenie, na którym opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję oraz wydała opinię do 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2008. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Grzegorz Kuna poinformował, że Komisja 
odbyła w miesiącu kwietniu jedno posiedzenie , na którym zajmowała się analizą 
sprawozdania z wykonania budżetu M-G Stryków za rok 2008 .Komisja wypracowała opinię 
do przedłożonego sprawozdania oraz przedłożyła Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Łodzi  
uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi M-G Stryków za rok 2008 .  

 



 5

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Włodzimierz Grochocki  poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 
którym zapoznała się z planem zagospodarowania Gminy Stryków , skierowanym do 
wyłożenia . 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 
Miejskiej radny Andrzej pożarli poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie 
wyjazdowe , na którym sprawdzała stan dróg – m.in. nawierzchni i  oznakowania , a także 
dokończyła sprawdzanie bezpieczeństwa w placówkach oświatowych .W sprawie stanu drogi 
w Orzechówku  komisja przedstawiła wniosek do burmistrza .Odnośnie poprawy 
bezpieczeństwa w szkołach komisja wnioskowała o zamontowanie domofonów we 
wszystkich szkołach , które będą służyły monitorowaniu przepływu osób. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej radny Józef Migdałek poinformował, że Komisja odbyła 
jedno posiedzenie, na którym omawiane były sprawy dotyczące organizacji sportowych na 
terenie gminy Stryków .Komisja zapoznała się również z ofertą  szczepionek przeciwko 
rakowi szyjki macicy ( akcja szczepienia uczennic gimnazjalnych ) dwóch firm. 
 
 
 Ad.7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków. 
Na obrady przybył radny Wojciech Cichosz. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o  najważniejszych aspektach, które miały 
miejsce w okresie między sesjami:  

• bieżąca praca nad wykonaniem tegorocznego budżetu, niebawem odbędą się przetargi 
na dwa zadania – droga w Tymiance i Woli Błędowej, oczekiwana jest informacja z 
Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie budowy w/w dróg.  

• Burmistrz poinformował o przeniesieniu przedszkola samorządowego na czas jego 
modernizacji do zespołu szkół Rolniczych w Bratoszewicach do internatu, dzieci 
powrócą do nowego przedszkola ze zwiększoną ilością miejsc. 

• odnośnie modernizacji dróg nie gminnych – trwają rozmowy z zarządcami, w 
przeciągu dwóch lat sprawy te powinny zostać rozwiązane.  

 
 Ad. 8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     i  zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011;  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  złożyła  w imieniu burmistrza autopoprawkę do 
przedłożonego projektu uchwały , w związku z tym , że 21 kwietnia 2009 r.  odbyło się 
otwarcie ofert w części dotyczącej opracowania dokumentacji  na budowę sali gimnastycznej 
przy szkole podstawowej w Niesułkowie .Limit wydatków jaki został zaplanowany na to 
zadanie  to 30.000 zł  jest nie wystarczający , ponieważ najkorzystniejsza oferta z pośród 
trzech ważnie złożonych stanowi  cenę ofertową 40.870 zł. W związku z tym wnosimy o 
zmianę treści zapisu dotychczasowego § 2 .Proponuje się zapis następującej treści: 
,, Dokonać przeniesienia wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w kwocie 12.710” . 
Dotychczasowy § 2 staje się § 3 i kolejno o jeden zmienia się pozostałe paragrafy. 
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 Głosowanie nad autopoprawką :  

        13  głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
b)  zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów długoterminowych ; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym ze Statutem. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13  głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
c)  szczegółowych zasad umarzania wierzytelności   Gminy Stryków oraz jednostek  
     organizacyjnych Gminy Stryków z tytułu należności pieniężnych , do których nie  
     stosuje się przepisów ustawy-Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacie   
     tych  należności , a także wskazania organów do tego uprawnionych ; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym ze Statutem. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
d)    współdziałania z Gminą Miasta Głowno w realizacji zadania w zakresie  
     wychowania  przedszkolnego ; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym ze Statutem. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
 
e)  przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
     odprowadzanie ścieków ; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM . 
 Ze względu na fakt , że uchwała została wprowadzona  poprzez poszerzenie porządku 
obrad  przewodniczący poprosił o uzasadnienie  projektu. 
Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie   poinformował , że  zgodnie 
z  obowiązującymi przepisami  zakład jest wnioskodawcą wprowadzenia taryf. Po dokonaniu 

 



 7

analizy  pobierania opłat w ciągu roku , zakład nie widzi niebezpieczeństwa pogorszenia 
swojej  kondycji finansowej  w związku z powyższym wnioskuje o utrzymanie 
obowiązujących taryf opłat za wodę i odprowadzanie ścieków  na kolejny rok. 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 10 głosów za 
                                       3 głosy  przeciwne 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
f)  zmiany uchwały Nr VII/52/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 stycznia w  
     sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i  
     kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM  i poprosił o omówienie  projektu uchwały. 
 
Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków  poinformowała , że zmiana 
studium dotyczy obszaru wsi Wola Błędowa  tj. pola golfowego – obszar budownictwa 
mieszkaniowego oraz działki  przylegającej do torów kolejowych o powierzchni ponad 3 ha , 
która do tej pory  przeznaczona była jak większość tego terenu na zabudowę mieszkaniową 
.Natomiast właściciele tego obszaru wystąpili z wnioskiem o zmianę przeznaczenia dla tej 
części  na usługi  i zieleń .Prawdopodobnie chcą realizować tam usługi dla obsługi pola 
golfowego. Biuro projektów przedstawiło propozycje  zmiany  do tej  uchwały z 2007 r. , w 
której były wprowadzone zmiany do studium na terenie całej gminy.  
Radny Witold Śliwkiewicz pytał czy  jest to działka z parkiem  i pałacem ? 
Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków   odpowiedziała , że bez  parku i 
pałacu. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
g) uchwała  zmieniająca Uchwałę Nr XVII/125/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia  
    29 stycznia 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
    zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie Stryków , we wsi  
    Wola  Błędowa ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM  i poprosił o omówienie  projektu uchwały. 
Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków  poinformowała , że ten projekt 
uchwały jest konsekwencją wcześniej podjętej uchwały w sprawie zmiany studium i 
proponuje zmianę do planu zagospodarowania obszaru położonego w Woli Błędowej. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta – Gminy 
Stryków za rok  2008 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta –Gminy Stryków : 
 

a) wprowadzenie do przedłożonego przez Burmistrza M-G Stryków sprawozdania z  
    wykonania budżetu za rok 2008 ; 
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 Głos zabrał Burmistrz Pan Andrzej Jankowski, który powiedział, że jest to 
najistotniejsza sesja  dla roku budżetowego. Burmistrz podkreślił , że realizował zadania , 
które Rada w ciągu roku uznała za celowe. Jest to kolejny dobry rok dla gminy Stryków. 
Świadczy o tym wykonanych prawie 90 inwestycji – dużych i małych m.in. zostały 
wykonane dwie duże inwestycje sportowe : boisko Orlik oraz kompleks sportowy przy  
zespole szkół w Bratoszewicach. Burmistrz zaznaczył , ze nie zostały wykonane dochody 
założone w budżecie roku 2008 . Z obiektywnej przyczyny nie sprzedane zostały dwie 
działki stanowiące mienie gminne. 
Wydatki wykonane zostały w 93 % .7% nie wykonanych wydatków to kwestia techniczna 
, ponieważ wykonawca  złożył fakturę za wykonane zadnie w roku 2009 na początku 
stycznia .  
Burmistrz podziękował radzie , że wspólnie udało się zrealizować założenia budżetu roku 
2008. Podziękowania skierował również do Pani Skarbnik, pracowników urzędu oraz 
jednostek organizacyjnych i pomocniczych gminy. Radnym Burmistrz podziękował za 
merytoryczna dyskusję , zadawane pytania i podejmowane decyzje . 
Burmistrz Pan Andrzej Jankowski  wyraził nadzieję , że przyszłe lata w realizacji 
poszczególnych budżetów będą jeszcze bardziej owocne dla gminy. 

Następnie głos  zabrała  Skarbnik Gminy Stryków Pani Barbara Walak  : 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni i Goście . 
 Jednym z ważniejszych punktów dzisiejszej sesji jest bez wątpienia ocena 
prowadzenia  gospodarki finansowej gminy w ramach uchwalonego budżetu na rok 2008. 
 W imieniu Burmistrza dokonam krótkiego zestawienia danych w przedłożonym 
sprawozdaniu z wykonania budżetu. 
 Dochody budżetu na początek roku zaplanowano w kwocie 32.464.209,-zł . W oparciu 
o podjęte uchwały i wydane zarządzenia przez Burmistrza, głównie w związku z otrzymaniem 
dotacji celowych, na koniec okresu sprawozdawczego prognozowane dochody ustalono na 
kwotę 35.735.645,-zł. Oznacza to wzrost do wyjściowego planu o 3.271.436,-zł tj. 10,1 %. 
Pozycje, inaczej mówiąc źródła dochodów mające wpływ na ostateczny kształt strony 
dochodowej szczegółowo wskazano w informacji ogólnej sprawozdania. 
Uwzględniając zaplanowane dochody w kwocie 35.735.645,-zł wykonanie wynosi 
35.276.650,-zł – 98,7 %. W zestawieniu z rokiem 2007 wzrost  stanowi 5.838.736,-zł – 19,8 
% . 
Najwyższy wzrost odnotowano z : 
- podatku od nieruchomości              -                2.609.534,-zł – 32,9 %  
- otrzymanych dotacji                         -                1.785.163,-zł – 47,1%  
- udziału w podatkach państwowych  -                   919.642,-zł -  15,7% 
 W tym miejscu godnym jest zwrócenie uwagi na wzrost wielkości pozyskanych 
dotacji ze źródeł zewnętrznych, głównie na dofinansowanie bądź refundowanie wcześniej 
poniesionych kosztów na realizację zadań inwestycyjnych. Łącznie do budżetu gminy 
pozyskano 1.285.358,-zł. Z pełną odpowiedzialnością mogę stwierdzić, że jest to najlepszy 
wynik na przestrzeni przy najmniej pięciu lat. 
 Dokonując analizy tabelarycznego zestawienia liczb w zakresie wykonanych 
dochodów własnych, informuję że w większości udało się wykonać zaplanowane kwoty, bądź 
je nieznacznie przekroczyć. 
 Nie ukrywam jednak iż nie udało się pozyskać prognozowanych dochodów ze 
sprzedaży mienia gminnego. Na plan 1.785.000,-zł wykonanie wynosi zaledwie 368.913,- zł  
– 20,7 %. Jestem przekonana, iż z tego miejsca nie muszę uzasadniać niskiej realizacji. 
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Wspomnę tylko, że kilkakrotnie w trakcie minionego roku informowano Szanowną Radę o 
tym zagrożeniu. 
 Głównym źródłem wykonanych dochodów były wpływy z podatków i opłat 
lokalnych. Wyniosły 14.075.513,-zł – 39,9%. Dominującym źródłem w tej kategorii są 
zaewidencjonowane kwoty z podatku od nieruchomości, bo aż 10.532.979,-zł  , w tym od 
firm zlokalizowanych głównie w pasie skrzyżowania autostrad .Wartość ta stanowi 
9.014.232,-zł. i  jest wyższa od takiego samego okresu roku 2007 o 1.090.787,-zł – 13,8 % . 
 Wykonanie dochodów własnych globalnie zamknięto kwotą 30.239.198,-zł i do roku 
ubiegłego oznacza wzrost o 3.762.983,-zł – 14,2% . 
 Kontynuując informuję ,że limit wydatków na rok 2008 ostatecznie zaplanowano w 
kwocie 39.815.811,-zł a realizacja zamyka się kwotą 37.026.498,-zł – 93,0 %  
Najistotniejszą kwotę wydatków, po raz pierwszy od czasu reaktywowania samorządu 
poniesiono na wydatki majątkowe. Nie muszę przypominać, że do końca 2007r. najbardziej 
finansochłonną dziedziną była oświata i wychowanie. Dla zobrazowania skali ponoszonych 
wydatków przytoczę dane z ostatnich  trzech lat: 
 
                         Oświata i wychowanie          Wydatki majątkowe        Różnica  
- 2008 r.                     10.647.887, -             10.887.733,-         239.846,-  
- 2007 r.                       9.989.145, -               9.504.937,-        -484.208,- 
- 2006 r.                       9.331.150, -               4.719.309,-      -4.611.841,- 
 Dane te oraz wcześniejsze lata zawarto w „Analizie porównawczej” na str. 257 
przekazanego Szanownym Radnym sprawozdania. 
 Skupiając się na wydatkach związanych z finansowaniem oświaty  gdzie poniesiono 
koszty w kwocie 10.647.887,-zł  informuję, że subwencją oświatową , którą otrzymano w 
kwocie 6.682.644,-zł sfinansowano  62,8 % ogółem zaewidencjonowanych kosztów 
bieżących, czyli bez wydatków majątkowych. 
 Pomimo angażowania znaczących środków na zadania obligatoryjne, na finansowanie 
wydatków majątkowych gmina zaewidencjonowała koszty, przypomnę w kwocie 
10.887.733,-zł. Wynik mógłby być jeszcze lepszy, ale jeden z wykonawców pomimo 
wykonania zadania nie przedłożył  obciążenia na kwotę około 283.000,-zł. Również jeden z 
wykonawców wykonał zadanie , ale nie zgłosił odbioru technicznego  i pozostały nie 
wykorzystane środki w kwocie około 68.000 ,- zł . 
Nadmienię, że w 2009r. wobec tego wykonawcy naliczono i wyegzekwowano  karę umowną 
na łączną kwotę 11.574,-zł. Faktycznie zrealizowano 73 zadania inwestycyjne, co oznacza 
wzrost do roku  2007 o 26 zadań, oczywiście w większym lub mniejszym zakresie 
finansowym. 
 Z uwagi na brak pokrycia w dochodach budżetu niezbędnych środków na 
finansowanie zadań inwestycyjnych jak również spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 
długoterminowych, gmina zaciągnęła kredyty i pożyczki długoterminowe w łącznej kwocie 
5.653.884,-zł.  
 Na koniec roku dług publiczny wynosi kwotę 11.390.066,-zł i stanowi 32,3 % 
wykonanych dochodów . Na spłatę zobowiązań wraz z odsetkami poniesiono koszty w 
kwocie 3.205.014,-zł – 9,1 % wykonanych dochodów. W odniesieniu do poprzedniego okresu 
sprawozdawczego odnotowano wzrost o 1.291.062,-zł – 67,5 % . 
 Pomimo nie wykonania istotnej pozycji prognozowanych dochodów , a która 
zniwelowana została ponadplanowymi wpływami chociażby z udziału w podatku 
dochodowym od osób fizycznych oraz podatkiem od nieruchomości wypracowano na koniec 
okresu sprawozdawczego nadwyżkę kasową w formie wolnych środków w kwocie 
2.330.318,-zł.  
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 Kończąc , nie mogę oprzeć się stwierdzeniu, iż osiągnięty wynik to efekt zrozumienia 
i woli współpracy Szanownej Rady. Z tego miejsca pragnę złożyć podziękowania. 
Dostrzegamy również pomoc Pań i Panów sołtysów i także składamy podziękowania. 
 Mamy nadzieję, że wyjaśnienia niekiedy obszerne zawarte w sprawozdaniu pozwolą 
Państwu Radnym podjąć obiektywną decyzję. 
 Dziękując za uwagę, zachęcam do dyskusji i zadawania ewentualnych pytań, na które 
postaramy się udzielić wyczerpujących odpowiedzi.    
Na obrady przybył radny Czesław Polit ( 52 min.) 
 

b) zapoznanie radnych z opinią  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
dotyczącą  sprawozdania z wykonania budżetu ; 
 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/31/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9  kwietnia 2009r. w sprawie 
opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta – Gminy z wykonania budżetu za rok 2008. 

 
c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  w sprawie wykonania  
    budżetu M-G Stryków za rok 2008 oraz przedstawienie wniosku Komisji o  
    udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kuna 
poinformował , że Komisja Rewizyjna w  dniu 8 kwietnia 2009 r. podjęła  Uchwałę w 
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków za rok 2008. 
Przewodniczący Komisji odczytał treść uchwały. W związku z tą uchwałą do rady 
Miejskiej w Strykowie został skierowany wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi . 

Na salę obrad przybył radny Teodor Kołodziejczyk( 58 min.) 
d) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do 
wniosku  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia  
 absolutorium Burmistrzowi M-G Stryków ; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kuna 
odczytał uchwałę Nr I/34/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Łodzi z dnia 14  kwietnia 2009 r. w sprawie  wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrza Miasta-Gminy Stryków za wykonanie 
budżetu rok 2008 . 

 
e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków ; 
 
Radny Wojciech Cichosz  
Zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem: 

• informacja , którą Pani podała 1.291.062 zł  to jest wzrost  w stosunku do czego ? 
Czy dług publiczny gminy zwiększa się czy raczej wychodzimy z dołka kryzysowego ?  
Skarbnik Barbara Walak odpowiedziała : 
Ten wzrost o kwotę 1.291.062 zł  ma odniesienie do kwoty wynikającej ze  spłaty 
kredytów i pożyczek wraz  z odsetkami .Pełne dane zawarto w analizie porównawczej . 
Oczywistym jest , że dług publiczny wzrasta dlatego , że w 2008 zaciągnięto 
zobowiązania długoterminowe w formie kredytów i pożyczek w łącznej kwocie 5.653.884 
zł. 
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f) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 
   M- G Stryków za rok 2008 i udzielenia absolutorium; 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie dot. przyjęcia uchwały w sprawie 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za rok 2008 i 
udzielenia absolutorium  

 
      Głosowanie: 15 głosów za 
        0 głosów przeciw  
        0 głosów wstrzymujących się  
Burmistrz podziękował za przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu 2008 roku i wynik 
głosowania. 
Przewodniczący rady ogłosił przerwę w obradach do godz.11.30 
Po przerwie Przewodniczący rady wznowił obrady XXXIII sesji i odczytał odpowiedzi na 
wnioski Komisji Uchwał i Wniosków z XXXII sesji Rady Miejskiej. 
 
  Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Czesław Polit 
Pytał , czy na drodze Nr 14 , przed sygnalizacja świetlną nie można namalować linii ciągłej , 
tak aby samochody zatrzymujące się ,, na światłach ” od strony Strykowa nie blokowały 
skrzyżowania drogi z drogą w kierunku Woli Błędowej ? Przy czerwonym świetle i tak 
skrzyżowanie jest niedrożne .  
Czy na Tymiance słupy telefoniczne przeszkadzające w drodze będą przesunięte ? 
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski odpowiedział : 
W sprawie niedrożności skrzyżowania w Bratoszewicach już zwróciła uwagę Komisja Ładu. 
W sprawie przesunięcia słupów prowadzimy korespondencję z telekomunikacją. 
Przy realizacji inwestycji zadanie to leży po stronie gminy i słupy będą przestawione. 
Radny Karol Lenart pytał 
Kiedy będzie wyłożony  plan cząstkowy dla Niesułkowa , Nowostaw i Rokitnicy ? 
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski odpowiedział : 
Wprowadzenie w życie tych planów cząstkowych uzależnione jest od przyjęcia uchwały o 
planie gminy. Taka jest procedura .Nie możemy pewnych rzeczy wyprzedzić, ponieważ te 
cząstkowe plany są jako grunty rolne na dzień obecny w ogólnym planie . I wtedy nie byłoby 
możliwości przyjęcia cząstkowych planów. Procedura jest następująca: przyjęcie planu 
spowoduje przyjęcie tych fragmentów 
Radny Andrzej Pożarlik  
Pytał dyrektora ZGKiM w Strykowie jako zarządcę  zasobów komunalnych .Po ostatnich 
wydarzeniach w Kamieniu Pomorskim czy nasze zasoby mieszkaniowe były sprawdzane  pod 
względem szczelności przewodów kominowych , dróg ewakuacyjnych , dróg p.poż. , 
sprawność hydrantów przy tych budynkach ?Jeżeli nie to czy planowany jest taki przegląd? 
Dyrektor ZGKiM w Strykowie Pan Włodzimierz Długołęcki odpowiedział : 
Socjalnych budynków nie mamy , natomiast przeglądy zasobów komunalnych energetyczne , 
kominiarskie są . 
Radny Wojciech Cichosz 
Stwierdził , że w ogólnej histerii wycinania topól – co jest niewątpliwie wskazane – wycięto 
topól przy skrzyżowaniu dróg w Broninie , na skutek czego powstała dziura po naturalnej 
zaporze przed wpadnięciem do głębokiego rowu melioracyjnego. Jaki jest obecnie stan 
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bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu i czy jest możliwe dodatkowe oznakowanie tego 
skrzyżowania ?Znaki informacyjne o równorzędności tych dróg już tam istnieją , natomiast 
mieszkańcy zwracali mi uwagę , że ta topola była naturalną zaporą . 
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski odpowiedział : 
Po  ubiegłorocznej wichurze  sołtysi nagminnie zwracali się , aby usuwać przy drogach te 
drzewa , które zagrażają bezpieczeństwu. Tak było m.in. w Woli Błędowej i nie czynimy tego 
z własnego widzi mi się. Postaramy się dodatkowo zabezpieczyć to skrzyżowanie .  
Radny Józef Migdałek  
Na stacji miał w ostatnim czasie miejsce wypadek w związku z tym proszę pana burmistrza , 
aby odpowiednie służby zmobilizować do tego , aby policja była tam , gdzie jest potrzebna  
tzn. żeby po godzinie 20 były kontrole w rejonie tych ulic .Wystąpić do właścicieli tych 
posesji Świderskich , Pomorskich o wygrodzenie , oni są odpowiedzialni za to wszystko co 
się tam dzieje , tam się zbierają ludzie i robią nie to co trzeba .Uczulić policję na częstszą 
kontrole tzw. melin. Poprosić komendanta Komisariatu Policji , aby w takich miejscach 
pokazywał się policjant po godzinie 21 bo w tych miejscach gromadzą się dzieci 13-14 letnie  
Radny podziękował za naprawę dziur w ul.Kolejowej , ale przy Kolejowej jest ul.Batorego , 
tam też są dziury do naprawienia. 
 Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski odpowiedział : 
W związku z uwagami jakie wpływają na temat alkoholu niewiadomego pochodzenia  
postaramy się przeprowadzić we wszystkich punktach kontrole sprzedaży autentyczności 
alkoholu  i zlecić ja odpowiednim służbom. 
Radny Czesław Polit 
Apelował , aby służby odpowiedzialne  - dyrektor ZGKiM , Komendant Straży – sprawdzili 
sprawność hydrantów p.poż. przy takich miejscach jak szkoły . 
Radny Śliwkiewicz poparł wypowiedź radnego Polita .Radny pytał: 
- czy w sprawie  wypadkach w Wyskokach jest odpowiedź? Co do przejścia w 
Bratoszewicach to sprawa była poruszana wielokrotnie .Temat ulicy Kolejowej w 
Bratoszewicach – droga zrobiona w październiku , a już są dziury . 
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski odpowiedział , że jest tak dużo pytań i 
zarzutów do jakości nawierzchni dróg , więc dobrze byłoby zaprosić zarządców na sesję RM, 
aby usłyszeli to , co należy do ich  obowiązków . 
 
Radny Mirosław Kucharski pytał w imieniu Pani Wójcik: 
 (...) dotyczy Pana przewodniczącego Kozłowskiego , który pełni funkcję kierowniczą w 
Zakładzie Gospodarki Komunalnej , jest prezesem klubu sportowego , jest 
wiceprzewodniczącym Rady , jest przewodniczącym Komisji Budżetu i jest w ostatnim 
okresie zarządcą boiska Orlik. Pani Wójcik zadała mi pytanie czy radny , który pełni tyle 
funkcji nie łamie w jakiś sposób ustawy o samorządzie bądź innych ustaw. Proszę o 
odpowiedź na piśmie , żeby udzielić stosownej odpowiedzi Pani Wójcik. 
( uzupełnienie  z dnia 29 maja 2009 r. – wniosek – wpis do protokołu w powyższej 
sprawie radnego M.Kucharskiego z dnia 29 maja 2009 r.) 
 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Radny Karol Lenart złożył wniosek, aby wystąpić do zarządu koła łowieckiego z tereny 
Anielina i Warszewic o ograniczenie ilości dzików na w/w terenie.  
 
Radny Wojciech Cichosz poinformował, że posiedzenie Izby Rolniczej było poświęcone 
szkodom łowieckim, już po wystąpieniu szkody o roszczenie trzeba się zwracać do koła 
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łowieckiego, gmina nie może być mediatorem, a sprawy mogą nawet trafić do sądu. Radny 
potwierdził zasadność wniosku radnego Lenarta.  
 
Pan Bogdan Sitnicki mieszkaniec Strykowa złożył pisemną skargę do protokołu sesji do 
Rady Miejskiej i do wiadomości Wojewody Łódzkiego, którą  odczytał w całości .  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód w Strykowie złożył 
następujące zapytania: 

• Czy Burmistrz rozważa możliwość zmiany w dokumentacji modernizacji targowiska 
miejskiego, ponieważ inwestycja ta ładnie wygląda tylko na fotografii? 

•  Prośba, aby na piśmie przedstawić informacji, w jakich dziedzinach jest widoczny 
rozwój gminy, o którym Burmistrz mówił cały czas, w których miejscach, czy 
położenie asfaltu to rozwój gminy – pytał pan Walczak.  

• Czy za studzienki, hydranty są odpowiedzialni zarządcy dróg czy gmina, prośba o 
odpowiedź precyzyjną na piśmie?  

 
Radny Mirosław Kucharski zgłosił wniosek o wybudowanie – utwardzenie drogi 
przeciwpożarowej w Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie, która była wnioskowana przez 
Komisje Ładu RM, ma ona wpływa na bezpieczeństwo naszych dzieci, droga w tej chwili jest 
piaszczysta.  Drugi wniosek radnego dotyczył wystąpienia do policji w celu nadzoru nad 
prędkością poruszających się ul. Targowa w Strykowie, m. in. przed szko łą.  
 
Radny Andrzej Pożarlik złożył wniosek, aby wystąpić do instytucji: Prokuratura Krajowa, 
Prokuratura Okręgowa, Prokuratura Zgierska, CBA z zapytaniem, jakie wnioski i na kogo 
składał Pan Bogdan Walczak.  
 
Pani Janina Stańczyk Przewodniczący zarządu Osiedla Centrum – złożyła wniosek, aby 
na jedną z najbliższych sesji zaprosić komendanta Policji w Strykowie w celu debaty na temat 
porządku i bezpieczeństwa w mieście i gminie.   
 
 
 Ad.12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Andrzej Pożarlik odczytał wnioski 
przyjęte do protokołu:  
 

1. Wystąpić do Komisariatu Policji w Strykowie o kontrolę posesji opuszczonych pod 
kątem ujawnienia nieletnich oraz innych osób gromadzących się w tych miejscach 
,jak również  w sprawie  likwidacji punktów nielegalnej sprzedaży alkoholu oraz 
kontroli sklepów pod kątem  ujawnienia alkoholu niewiadomego pochodzenia ( 
wnioskodawca radny Józef Migdałek ). 

Na sali brak radnych :Anny Ślęzak , Włodzimierz Grochockiego. 
      Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0  głosów  wstrzymujących  się  

 
2. Zaprosić zarządców dróg na sesję celem przedstawienia uwag odnośnie stanu dróg( 

wnioskodawca Burmistrz M-G Stryków ). 
      Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
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                                0  głosów  wstrzymujących  się  
 
3. Wystąpić do Kół Łowieckich ,,Słonka ” , ,,Diana” , ,,Orzeł ” o przeprowadzenie 

odstrzału dzików, gdyż  zbyt duża ich ilość powoduje  poważne szkody 
rolnicze(wnioskodawca radny Karol Lenart). 

      Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                1  głos  wstrzymujący się  

 
4. Wystąpić do Sekcji Ruchu Drogowego KP Policji  o zwiększenie kontroli na ul. 

Targowej w Strykowie pod kątem przekraczania prędkości (wnioskodawca radny 
Mirosław Kucharski ). 

 
       Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0  głosów  wstrzymujących  się  

 
5. Wystąpić z zapytaniem do instytucji : Prokuratura Okręgowa , CBA , Prokuratura 

Krajowa , Zgierska  przeciwko komu z osób publicznych Pan Bogdan Walczak 
Przewodniczący Rady Osiedla Wschód składał doniesienia . 

 
Radny Mirosław Kucharski powiedział , że nie rozumie tego wniosku , takiego 
wystąpienia  i poprosił o wyjaśnienie .Stwierdził , że agresja rodzi agresję. Jeżeli będzie 
tak sformułowany wniosek , to radny odbiera to jako formę agresji .Poprosił 
przewodniczącego rady o przedstawienie swojej opinii. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica  w swoim wystąpieniu poparł  złożony 
wniosek uzasadniając go nie czytelną odpowiedzią pytanego, na wniosek Komisji 
Uchwał i Wniosków poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Komisji uchwał i Wniosków XXXIII sesji RM w Strykowie radny 
Andrzej Pożarlik przypomniał , że wniosek ten zrodził się na skutek udzielonej 
odpowiedzi przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Wschód  przeciw komu 
występował do instytucji publicznych . Taki wniosek na poprzedniej sesji składał 
Burmistrz . 
 

         Głosowanie nad wnioskiem: 11 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                2  głos  wstrzymujący się  

 
 
6. Zaprosić na sesję Komendanta Policji celem udzielenia wyjaśnień w sprawach 

działań Policji na terenie miasta i gminy Stryków oraz wysłuchania uwag 
przedstawicieli Samorządów i rad Sołeckich ( wniosek przewodniczącej Zarządu 
Osiedla Centrum ). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 13 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 

                                            0  głosów  wstrzymujących  się 
 

7. Wybudowanie drogi ewakuacyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie 
(wnioskodawca radny Mirosław Kucharski ).  

 

 



 15

Na salę przybyła radna Anna Ślęzak. 
Radny Kołodziejczyk pytał skąd pieniądze na ten cel? 
Radny Mirosław Kucharski mówił , że  Komisja Ładu  składając taki wniosek na 
swoim posiedzeniu określiła  finansowanie tego zadania i była to rezerwa budżetowa , 
która na dzień przyjęcia tego wniosku wynosiła 606.000 zł , a informacja pochodziła od 
Pani Skarbnik czyli pieniądze wtedy były . 
 
 
Burmistrz Pan Andrzej Jankowski poinformował : 
290.000 zł jest rezerwy budżetowej na dzień dzisiejszy, a różnica wynika z dziś 
przegłosowanych uchwał. Burmistrz przypomniał , że przyjęcie kolejnego wniosku 
może spowodować  brak środków na realizację tych zadań , które mamy umieszczone w 
budżecie na rok bieżący czyli na przetargi , które się dopiero odbędą  , na co burmistrz 
jako wykonawca uchwalonego budżetu nie może pozwolić . Jeżeli będzie taka wola rady 
to w przyszłorocznym budżecie takie zadanie może się znaleźć. Temat ten nie dotyczy 
tylko jednej placówki , ale i placówki w Dobrej i Koźlu gdzie sołtys zwracał się o 
utwardzenie pobocza.  
Radny Czesław Polit  pytał , czy w związku z tym , że komisja tam była i widziała , to 
droga ta jest w takim stanie , że wymaga natychmiastowej naprawy ? W Koźlu  dzieci 
wsiadają i wysiadają z drogi powiatowej do autobusu. Radny pytał , czy tam nie ma 
zagrożenia ? 
Radny Andrzej Pożarlik  proponował , aby przyjąć formę wniosku jako rozważenie 
możliwości wykonania utwardzenia tej drogi . 
Radny Mirosław Kucharski argumentował , że to jest jedyna droga ewakuacyjna dla 
największej szkoły w Gminie , z wybojami , nierówna .Narażamy nasze dzieci na 
niebezpieczeństwo .Radny pytał czy możemy sobie na to pozwolić ? A do tego jest 
pięknie zrobiona szkoła , piękne boisko więc może warto dołożyć te parędziesiąt  
tysięcy złotych i mieć problem z głowy . 
Radny Teodor Kołodziejczyk mówił o tym , że jeszcze wiele ważnych inwestycji 
czeka w kolejce i argumenty pana Kucharskiego o narażaniu dzieci są słuszne .Odnośnie 
wydawania pieniędzy , zwróćmy uwagę na poczynania  pana burmistrza i pozwólmy  
mu zarządzać. 
Radny Mirosław Kucharski stwierdził , że  w sprawie Koźla Komisja ładu też 
występowała o wyrównanie terenu , tylko trzeba się tym  zainteresować. A co do 
wydawania pieniędzy , to rada zarządza i uchwala , a burmistrz wykonuje .   

  Przewodniczący Rady poparł wypowiedź radnego Kołodziejczyka . 
Po dyskusji : 
       Głosowanie nad wnioskiem:  3 głosy  za 
                                        8 głosów przeciwnych 

                                            3  głosy  wstrzymujące   się 
 
Wniosek nie uzyskał większości. 
 

   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów  wstrzymujących  się  
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 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o godz. 12.45. 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica 

 


